
Øyer kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
 

Eldrerådet 
 

Møtested: Rådhuset - møterom "Lyngen"   
Møtedato: 05.02.2014 Tid: Kl. 13:00 – 14:50 
 
 
Funksjon Navn Forfall 
Medlem Arnfinn Gillebo  
Medlem Bjørg Gillebo Rindal  
Medlem Johan Rybakken  
Medlem Gerd Hausstätter  
Medlem Arnhild Nachnebel  
Varamedlem Odd Arne Botterud  
 
 
 
Merknader:  
Dessuten møtte formannskapssekretær Marit Getz som førte protokollen. 
Rådgiver Anne Hjelmstadstuen Jorde møtte under behandlingen av sak 3/14. 
 
 
 
 
Ingen merknad til innkallingen. 
Leder reiste spørsmål om Reguleringsplan for Øyer helsehus kunne tas opp som sak 5/14, 
dette ble enstemmig vedtatt, ellers ingen merknader til sakslista. 
Ingen merknader til protokollen fra forrige møte. 
 
 
 
 
 
 
Gerd Hausstätter 
Leder 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
 Tittel 

 
 

1/14 14/127    
 UNDERHOLDNING PENSJONISTTREFF   
 
2/14 14/128    
 VARAREPRESENTANT TIL REGIONALT BRUKERRÅD   
 
3/14 14/129    
 HØRING- KOMMUNEPLAN FOR ØYER 2014 - 2025 - 

SAMFUNNSDELEN  
 

 
4/14 14/130    
 SAKER TIL FORDELINGSUTVALGET   
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1/14   
UNDERHOLDNING PENSJONISTTREFF   
 
Behandling: 
Pensjonisttreff legges på is. 
Verdens aktivitetsdag 10. mai tas opp i møte 2. april. 
 
Vedtak: 
Pensjonisttreff legges på is. 
Verdens aktivitetsdag 10. mai tas opp i møte 2. april. 
 
 
2/14   
VARAREPRESENTANT TIL REGIONALT BRUKERRÅD FELLES SAMHANDLINGS- OG 
UTVIKLINGSENHET.  
 
Rådmannens forslag vedtak: 
Som vararepresentant til regionalt brukerråd velges: 
 
Behandling: 
Det ble fremmet forslag på Arnhild Nachnebel.  Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Som vararepresentant til regionalt brukerråd velges: Arnhild Nachnebel. 
 
 
3/14   
HØRING- KOMMUNEPLAN FOR ØYER 2014 - 2025 - SAMFUNNSDELEN   
 
Behandling: 
Anne H. Jorde orienterte om arbeidet og behandlingen av planen fram til planen nå er lagt ut 
på høring. 
 
Eldrerådet støtter visjonen «Lev i Øyer». 
 
Avsnitt i fremtidsbildet – veldig positivt, særlig i forhold til Tretten. 
Helse, livskvalitet og oppvekst. 
Mål 1 – strategier:  Styrke foreldrefunksjonen og Utvikle støttende arenaer og nettverk, i siste 
avsnitt føyes til: ildsjeler. 
 
Mål 2 – Øyer kommune – gå aktivt inn i verdiskapning  – i stedet for tilrettelegge. 
 
Mål 3 Strategi – transporttilbudet skal gjelde hele kommunen. 
 
Eller har ikke eldrerådet noen merknader tikl planen. 
 
Uttalelsene  ble enstemmig vedtatt. 
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Vedtak: 
Eldrerådet støtter visjonen «Lev i Øyer». 
 
Avsnitt i fremtidsbildet – veldig positivt, særlig i forhold til Tretten. 
Helse, livskvalitet og oppvekst. 
Mål 1 – strategier:  Styrke foreldrefunksjonen og Utvikle støttende arenaer og nettverk, i siste 
avsnitt føyes til: ildsjeler. 
 
Mål 2 – Øyer kommune – gå aktivt inn i verdiskapning  – i stedet for tilrettelegge. 
 
Mål 3 Strategi – transporttilbudet skal gjelde hele kommunen. 
 
 
4/14   
SAKER TIL FORDELINGSUTVALGET   
 
Behandling: 
Gerd Hausstätter fremmet følgende forslag: 
Eldrerådet har følgende forslag til saker til Fordelingsutvalget: 
 
1: Ruteoppslagene: 
Universell utforming på bussholdeplassene. 
En stor del av de eldre benytter seg av kollektiv transport. Øyer Eldreråd ber Øyer kommune 
gjøre en henvendelse til Oppland kommune/Opplandstrafikk  når det gjelder ruteoppslagene 
på bussholdeplassene. Av hensyn til mennesker med nedsatt syn, og den lange mørketida vi 
har om vinteren, mener vi oppslagene må få større og tydeligere skrift. På sikt må en arbeide 
for at Statens Vegvesen utstyrer leskurene med lys, gjerne med beveglsessensorer.  
 
2: IKT - opplæring; 
Stadig flere offentlige instanser legger opp til at befolkningen må bruke PC eller mobiltelefon 
for å få tilgang til informasjon og å utføre sine tjenester. Ikke alle har mulighet til å skaffe seg 
opplæring  om bruken av slike hjelpemidler, og faller derfor utenfor allmenn  informasjon og 
tjenester. Dette gjelder i særlig grad eldre mennesker. 
Øyer Eldreråd ber om at Øyer kommune legger til rette for slik skolering. 
 
Eldrerådet har også merket seg at kommunens omsorgsplan ikke har tatt høyde for slik 
utvikling. Vi mener at denne  opplæringen er en vesentlg del av omsorgsoppgaven for å bedre 
livskvaliteten for innbyggerne.  
 
Forslagene ble enstemmig vedtatt å sende Fordelingsutvalget. 
 
Vedtak: 
Eldrerådet har følgende forslag til saker til Fordelingsutvalget: 
 
1: Ruteoppslagene: 
Universell utforming på bussholdeplassene. 
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En stor del av de eldre benytter seg av kollektiv transport. Øyer Eldreråd ber Øyer kommune 
gjøre en henvendelse til Oppland kommune/Opplandstrafikk  når det gjelder ruteoppslagene 
på bussholdeplassene. Av hensyn til mennesker med nedsatt syn, og den lange mørketida vi 
har om vinteren, mener vi oppslagene må få større og tydeligere skrift. På sikt må en arbeide 
for at Statens Vegvesen utstyrer leskurene med lys, gjerne med beveglsessensorer.  
 
2: IKT - opplæring; 
Stadig flere offentlige instanser legger opp til at befolkningen må bruke PC eller mobiltelefon 
for å få tilgang til informasjon og å utføre sine tjenester. Ikke alle har mulighet til å skaffe seg 
opplæring  om bruken av slike hjelpemidler, og faller derfor utenfor allmenn  informasjon og 
tjenester. Dette gjelder i særlig grad eldre mennesker. 
Øyer Eldreråd ber om at Øyer kommune legger til rette for slik skolering. 
 
Eldrerådet har også merket seg at kommunens omsorgsplan ikke har tatt høyde for slik 
utvikling. Vi mener at denne  opplæringen er en vesentlg del av omsorgsoppgaven for å bedre 
livskvaliteten for innbyggerne.  
 
 
5/14   
REGULERINGSPLAN 201303 – DETALJPLAN FOR  ØYER HELSEHUS 
 
Behandling: 
Gerd Hausstätter fremmet følgende forslag til uttalelse. 
 
«I konsekvensutredning pkt.43 er vinterføre i Kjørkjebakken nevnt som et problem. Dette 
tenkes løst ved stenging av  vegen for gjennomkjøring  vinterstid. 
 
Vegen fra "gruva" og opp til krysset ved Aurvoll skole er i dag forbudt for gjennomkjøring. 
Dette forbudet er et resultat av arbeidet med sikring av skoleveger for en del år siden. Åpnes 
vegen for gjennomkjøring igjen, vil det utvilsomt føre til økende biltrafikk og større farer for 
ulykker, særlig for myke trafikkanter,  da gangfelt ikke er påtenkt på denne strekningen.  
Øyer Eldreråd ber om at forbud mot gjennomkjøring, slik det er i dag, opprettholdes. 
 
Øyer Eldreråd viser ellers til våre kommentarer i sak 1/13, arkivnr. 13/51.» 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
I konsekvensutredning pkt.43 er vinterføre i Kjørkjebakken nevnt som et problem. Dette 
tenkes løst ved stenging av  vegen for gjennomkjøring  vinterstid. 
 
Vegen fra "gruva" og opp til krysset ved Aurvoll skole er i dag forbudt for gjennomkjøring. 
Dette forbudet er et resultat av arbeidet med sikring av skoleveger for en del år siden. Åpnes 
vegen for gjennomkjøring igjen, vil det utvilsomt føre til økende biltrafikk og større farer for 
ulykker, særlig for myke trafikkanter,  da gangfelt ikke er påtenkt på denne strekningen.  
Øyer Eldreråd ber om at forbud mot gjennomkjøring, slik det er i dag, opprettholdes. 
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Øyer Eldreråd viser ellers til våre kommentarer i sak 1/13, arkivnr. 13/51. 
 
 
 


